
Narodil se Kristus Pán

Touto koledou či spíše oslavnou písní končilo tradiční "Zpívám
pod vánočním stromem" u tělocvičny ve Chvalkovické ulici. Byl mráz jen
to praštělo, byla neděle a všichni kdo vydrželi až do závěru byli zmrzlí
na kost. V boudičce u vchodu nám sice paní starostová připravila výtečný
grog, ale mráz byl tentokrát silnější. Studené počasí nám na oplátku ke
zpívání vykouzlilo krásnou vánoční idylu. Vzduch se třpytil proti
barevnými žárovkami ozdobenému stromku, sníh pod nohama křupal
a všichni jsme měli báječný pocit sounáležitosti a porozumění.

Večer začal přáním všeho dobrého k vánocům a do nového roku,
vysloveným panem starostou Ivanem Liškou, děti zapálili svíčičky a hudby
se ujalo saxofonové "Quarteto Bohemia". Protože hrozilo zamrznutí
nástrojů hráli z vestibulu tělocvičny. Člověk prostě musí vydržet víc.
Na programu byly skladbičky Vivaldiho a Adama Michny z Otradovic,
takže bezva klasika. Potom nám zazpíval spolek osmi zpěváků a zpěvaček
s dirigentem v čele, nazývaný "Koledyum muzicum". K jejich repertoáru
patřila i známá "Adeste fídeles" a jiné pěkné písničky. Již při vstupu byl
příchozím rozdán malý zpěvníček a nyní nastal čas jej použít. Za do-
provodu již zmíněného kvarteta jsme si všichni zazpívali osm nejznáměj-
ších koled a po vzájemném popřání příjemných svátků jsme se rozešli.
Už se těšíme na příští rok.

-15°C, 18.00 hod., neděle , 22.prosince 1996, ing, Zdeněk Soukup.
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Čtrnácté zasedání zastupitelstva Horních Počernic
Zasedání se konalo tradičně

v "Domečku" 2. prosince 1996.
Zastupitelstvo tímto zasedáním
vstoupilo do druhé poloviny svého
volebního období. Bohužel finanční
možnosti, které naše městská část
má, zdaleka nestačí pokrýt všechny
představy, které by zastupitelstvo
rádo realizovalo pro rozvoj Horních
Počernic. To však je postesk většiny
pražských městských částí, zvláště
těch, které tak jako my nemají
dobudované inženýrské sítě
odpovídající úrovni 20. století. Proto
jsou zastupitelstvu těžko pocho-
pitelné rezervy v podobě přebytků
hospodaření, které pravidelně
hlavní město při závěrečných
ročních účtech vykazuje. Avšak
k vlastnímu zasedání.

Po úvodu, předneseném p.
starostou, bylo prvním bodem
projednání otázek bezpečnosti
v Horních Počernicích, Byli pozváni
zástupci České i Městské policie,
aby mohli zodpovědět otázky
občanů. Bohužel zástupce České
policie se nedostavil a s tímto
přístupem vyslovilo zastupitelstvo
důrazný nesouhlas. Zástupce
Městké policie shrnul ve své zprávě
činnost a výkony strážníků, kteří
působí v Horních Počernicích.
Hlídka pravidelně působí v naší
m.č., v současné době bez vozidla.
Stále trvá nedostatek strážníků.
Situace by se měla zlepšit v sou-
vislosti s předpokládanou změnou
struktury Městské policie. O práci
komise obecního pořádku, která
s bezpečností také souvisí, přednesl
zprávu její předseda ing. Martinek.
Řešení přestupků ve správním
řízení je pravidelně prováděno.
Největší podíl na přestupcích mají
špatné mezilidské vztahy, zvláště
pak rodinné nesváry. Je škoda, že
obecný nedostatek vzájemné toler-
ance a slušnosti stojí tolik lidské
práce a peněz.

Ve druhém bodě jednání
vzalo zastupitelstvo na vědomí
hospodaření městské části za 11
měsíců letošního roku ve výši cca
103,5 mil. v příjmech i výdajích.
Vzhledem k tomu, že celkový roz-
počet je cca 150 mil., není pravdě-
podobné, že do konce roku bude
rozpočet naplněn. Výstavba při-
pravena je, ale není dostatek
finančních zdrojů. Zastupitelstvo
v té souvislosti vyslovilo údiv nad
hospodařením hl. města, které ku
konci 3. čtvrtletí 1996 vykázalo
přebytek ve výši 1059,5 mil. Kč.

Městské části byla poskyt-
nuta částka cca 13 mil. na finan-
cování dostavěné první etapy
nástavby ZŠ Chodovická. Získání
těchto nezbytných prostředků bylo
obtížným úkolem jak pro zástupce
naší městské části, tak i hlavního
města. V této souvislosti zastu-
pitelstvo vyslovilo poděkování p.
primátorovi RNDr. Koukalovi, CSc,
náměstkyni primátora PaedDr.
Martinovské a starostovi p. Liškovi
za zabezpečení finančních pros-
tředků.

P. starosta informoval zastu-
pitele o pracech na rozpočtu pro rok
1997. V současné době je projed-
náván rozpočet hlavního města a
náš rozpočet se bude od něj odvíjet.
Rozpočet pravděpodobně nedosáh-
ne výše rozpočtu roku 1996, protože
prostředky přidělované hl. městem
to neumožní. V rozpočtu hl. města
je však reálný podklad pro zahájení
výstavby čističky odpadních vod
v oblasti Chval, takže investice
do území Horních Počernic nižší
nebudou.

V dalším bodu programu,
který se zabýval plněním inves-
tičních akcí, vzalo zastupitelstvo
postup těchto akcí na vědomí a
ztotožnilo se s lítostí vyslovenou
občany, že je stále mnoho oblastí,
kde zdaleka není vyřešeno vybavení
základními sítěmi. Finančních
prostředků však ani v příštím roce
nebude dostatek a zabezpečení
celého území Horních Počernic
bude probíhat ještě v dalších letech.
K plynofikaci Horních Počernic
vzalo zastupitelstvo na vědomí, že
podmínka výstavby kanalizace před
plynovými rozvody, nebo současně,
trvá. Plynofikaci financuje podnik
Pražská plynárenská a přislíbila
v roce 1997 zbudovat rozvody
ve výši 5,5 mil. Kč.

Zastupitelstvo bylo sezná-
meno s obsahem petice občanů
Chval a jednáními, která následo-
vala. Vzalo na vědomí slib Pražské
plynárenské, že bude přepracován
generel plynofikace této části území
a uložilo radě zastupitelstva působit
na a.s. PRE, aby provedla slíbené a
stavebně schválené přebudování
sítě nn v této oblasti v nejbližším
možném termínu.

Zastupitelstvo dále vzalo
na vědomí zprávu tajemníka MÚ
o činnosti rady za uplynulé období
a o průběhu voleb do Senátu ČR.
Vyslovilo poděkování všem
občanům, kteří se na práci pro

zdárný průběh voleb podíleli.
Vzhledem k tomu, že v příš-

tím roce má již pro území Horních
Počernic platit urbanistická studie
(US), rozhodl se Útvar rozvoje hl.
m. Prahy (ÚRHMP), že už nebude
povolovat změny územního plánu.
Zastupitelstvo s tímto postupem
útvaru vyslovilo nesouhlas. Žádá
ředitele ÚRHMP o nápravu ne-
správného postupu a dále o garanci,
že projednávaná US bude v plném
rozsahu v I. pololetí 1997 zařazena
do územního plánu hl. m. Prahy
tak, jak bylo slíbeno.

Zastupitelstvo vzalo na vě-
domí informaci o početním stavu
žáků ZŠ a spádových oblastech
jednotlivých škol, které byly
stanoveny ve smyslu pokynů
ministerstva školství mládeže a
tělovýchovy.

V dalším jednání zastu-
pitelstvo schválilo majetkové kroky
navržené radou zastupitelstva. Po
krátké diskusi zastupitelstvo
schválilo svá usnesení.

S přáním všeho dobrého
k vánocům a do nového roku se p.
starosta se zastupiteli rozloučil a
zasedání ve 20.30 hod. ukončil.

Příští zasedání bude koncem
ledna s hlavním bodem programu -
rozpočet na rok 1997. Chtěl bych jen
připomenout, že všechna zasedání
jsou veřejná a občané jsou na za-
sedání srdečně zváni.
Ing. Zdeněk Soukup, tajemník MÚ

Tenisový turnaj
Tenisový turnaj starostů 1996

skončil až před Vánocemi, neboť
kvůli nepříznivému zářijovému
počasí nebylo možné dohrát finále
čtyřhry tenisového turnaje pražs-
kých starostů, druhého ročníku,
na kurtech SOKOLA Horní Počer-
nice. Zaneprázdnění starostové se
nakonec dohodli až na poslední
sobotu před letošními Vánocemi.
Samozřejmě své nádobíčko museli
rozbalit v hale TJ SOKOL místo
na letních kurtech.

Vítězem čtyřhry se stala dvojice
MUDr. Hvížďala, pražský radní a
ing. Vlk, místostarosta Libuše, kteří
porazili své soupeře, starostu Bře-
zíněvsi ing. Procházku a "domácího"
starostu I. Lišku 6:2, 6:3. Vítězům
blahopřejeme a těšíme se na další,
již třetí ročník turnaje pražských
starostů, opět v září v Horních
Počernicích.

Ing. Pittner, ředitel turnaje



Místní úřad má nová telefonní čísla:
Ústředna: 8192 00 90, 8192 00 91, 8192 00 92
ústředna spojuje všechny odbory a zaměstnance místního úřadu, kromě odboru Místní hospodářství.

Přímé linky:

Vedoucí stavebního úřadu
pí. ing. Eva Růžičková: 8192 24 41
Vedoucí odboru rozvoje obce
p. ing. Jindřich Jukl: 8192 24 37
Vedoucí odboru ochrany
životního prostředí
p. ing. Miroslav Horyna: 8192 00 94
Vedoucí investičního odboru
p. Jitka Hřebíková: 8192 00 89
Vedoucí místního hospodářství
p. Jaroslav Píša: 885 50 03, 685 52 78
Vedoucí správy bytového fondu
p. František Kabát: 685 63 53
Vedoucí živnostenského odboru
pí. ing. Milena Tkadlecová: 685 54 58.

Zajištění lékařských služeb
v Horních Počernicích v roce 1997

Lékařská služba první pomoci je přemístěna na Polikliniku Černý Most,
ul. Generála Janouška 902 - modrobílá budova tzv. PARNÍK,

tel. dospělí 81 91 40 72, děti 81 91 23 72.
Ve všední dny je začátek pohotovostní služby vždy od 17 hodin do 7

hodin ráno následujícího dne. V nepracovní dny (t.j. o sobotách, nedělích
a svátcích) je pohotovost 24 hodin denně - od 7 hod. ráno do 7 hod. ráno
následujícího dne.

Doporučujeme občanům, aby v naléhavých případech ve všedních
dnech, kdy nelze vyčkat do 17 hodin, se obraceli po 15. hodině na
Záchrannou službu první pomoci, tel. 155 nebo na praktické lékaře
v Horních Počernicích v místě jejich působnosti dle následujícího rozpisu:

Lhotská 2071 tel. 86 04 92

ul. Mezilesí 718 tel. 685 53 84

ui. Lhotská 2071 tel. 86 05 09

ul. Náchodská 490 tel.: 819 202 56

ul. Otovická 466 tel. 685 56 63

ul. Lhotská 2071 tel.: 86 05 09

Upozornění občanům
Sociálně zdravotní komise rady zastupitelstva a sociální odbor MÚ

upozorňuje občany, že nemocnice v Měsících přestala přijímat
hornopočernické pacienty z důvodů jiného funkčního využití objektu. Proto
byla zrušena doprava Horní Počernice - Měšice a zpět, která umožňovala
návštěvy nemocných v této nemocnici. Pacienti z Horních Počernic budou
léčeni ve Vysočanské nemocnici, nebo na Bulovce.

Redakce HPZ

dětí do prvních tříd v m.č. Praha
Horní Počernice se koná ve dnech

21.-22.1.1997 od 13-17,00 hod.
na všech základních školách

v Horních Počernicích.

Podle zák. č. 138/1995 Sb.,
kterým se mění a doplňuje zák. č.
29/1984 Sb. o soustavě základních
a středních škol, povinná školní
docházka začíná počátkem školního
roku, který následuje po dni, kdy
dítě dovrší šestý rok věku. Dítě,
které dovrší šestý rok věku v době
od počátku školního roku do konce
kalendářního roku, je-li tělesně i
duševně přiměřeně vyspělé, může
být přijato do školy, požádá-li o to
jeho zákonný zástupce.

V případě, že rodiče dítěte budou
žádat o odklad povinné školní
docházky, je třeba při zápise
předložit odborné posouzení lékaře,
pedagogicko-psychologické poradny
nebo speciálně pedagogického
centra.

Žádáme rodiče, aby při zápisu
předložili rodný list dítěte a doklad
o bydlišti (vyznačeno v občanském
průkazu rodičů).

Referát školství MÚ

Starosta
p. Ivan Liška: 8192 24 28
Místostarosta
p. Tomáš Kádner: 8192 24 34
Tajemník
p. ing. Zdeněk Soukup: 8192 24 40

Sekretariát: 8192 24 43
Fax: 8192 00 93

Vedoucí správního odboru
pí. Miloslava Skudrzyková: 8192 24 38
Vedoucí FPO
pí. ing. Eva Novosádová: 8192 24 35
Vedoucí sociálního odboru
pí. Miluše Malá: 685 63 51

Pondělí: MUDr. Švandová ul.
MUDr. Chudomelová

Úterý: MUDr. Vobecká

Středa: MUDr. Pochman

Čtvrtek: MUDr. Železná

Pátek: MUDr. Vobecká

Zápis



Historie dávná i nedávná - kultura a osvěta 2
Navazujeme na naše přerušené

putování v závěru minulé části
v okamžiku s datem 29.12.1929, kdy
se po uvážení z vlastní vůle rozešel
"Kroužek mládenců" a vznikla "Be-
seda Josef Kajetán Tyl". Ta jako
pokračovatelka na sebe vzala úkol
vybudovati v obci pro všechny vrst-
vy občanské stálé ochotnické
divadlo, které by vyhovovalo jak
výkony hereckými, tak znovu-
zřízeným jevištěm i jeho výpravou.

První valná hromada členů se
konala 23. února 1930. Členů bylo
97. Prvním předsedou byl zvolen E.
Svoboda, prvním místopředsedou
O. Knotek a druhým místopřed-
sedou V. Chroust.

Zahajovacím představením
ochotníků byla divadelní hra "Pso-
hlavci" dne 20. dubna 1930. V tomto
prvním roce činnosti "Besedy" byly
hrány ještě hry: Milenky starého
kriminálníka, Pan farář a jeho
kostelník, Pytlákova dcera, Jak
jsem se měl po smrti, V tom našem
pivovaře veselé jsou tváře, Otec od
A. Jiráska, Láska nad pomstou
mocnější, Lešetínský kovář, Ach ta
láska, Jedenácté přikázání. Mimo
to Beseda pořádala zahradní, posví-
censkou a mikulášskou zábavu a
Silvestra s jednoaktovkou - On je
hluchý. Příliv členů umožňoval
hráti divadlo častěji a tak s menšími
meziročními výkyvy v počtu
nastudovaných her bylo takto hrá-
no až do roku 1941.

Na valné hromadě v roce 1931
byl předsedou zvolen V. Chroust a
prvním místopředsedou V. Lis.
V tomto roce byla nastudována a
sehrána souborem i první opereta
"Vojno povol! Hej ... rup!"

V následujícím roce byl před-
sedou zvolen V. Lis a prvním
místopředsedou O. Knotek. V. Lis
byl ve funkci předsedy potvrzen i
v roce 1933. V tomto roce jako ju-
bilejní padesátá hra byla hrána dne
4. června "Noc na Karlštejně" od Ja-
roslava Vrchlického. V témže roce
byla sehrána i další opereta k níž
složil hudbu A. Branald "Muzikanti
z české vesnice". K 15. výročí samo-
statnosti Republiky Československé
byla sehrána hra "Naši bratři"
o bratrské lásce z válečného období
první světové války. V roce 1934
dokončila "Beseda J.KTyl" první
pětiletí svého trvání. Předsedou byl
zvolen V. Havránek a prvním
místopředsedou V. Šejdl. Sehráno
bylo 11 her. V roce 1935 byl
předsedou zvolen opět V. Lis, který

s přerušením
v roce 1938 v této funkci setrval až
do roku 1942. Pohostinsky bylo
hráno také dvakrát ve Svépra-
vicích. Na jaře tohoto roku po dobu
šesti neděl současně hostovala
v Horních Počernicích divadelní
společnost paní Hrubínové.
Na podzim zde sehrála ještě dalších
10 představení. Ze svého výtěžku
zaplatila do pokladny "Besedy"
poplatek ve výši 1 340,- Kč.

Rok 1937 byl rokem všeobecné
divadelní krize, přesto "Beseda"
sehrála v tomto roce 8 představení.

Vedle Besedy J. K. Tyl hrál
samostatný dramatický odbor TJ
Sokol v zájezdní hospodě Na ko-
várně v téže době hodnotné a vý-
pravné hry, z nichž je možno jako
příklad uvést: Naši furianti, Lu-
cerna, Strakonický dudák, Paličova
dcera, Jan Hus, Perly panny Sera-
fínky, Lidé na kře a jiné. Nejvý-
raznějším hercem souboru byl Jaro-
slav Mareček, na jehož Kalafunu či
Kláska jeho současníci nemohou
zapomenout.

Na zapůjčeném jevišti od Besedy
si peníze na činnost a agitaci pomocí
divadelních představení snažil ještě
opatřit dorost strany Živnostenké a
strany Republikánské, odbočka
České obce legionářské a fotbalisté.
Vlastní divadelní představení pod
hlavičkou místní školní rady rovněž
na zapůjčeném jevišti od Besedy
uspořádali i učitelé místních škol.

V období 1930-1936 byla nejlepší
herečkou a zpěvačkou Besedy
J.KTyl i v širokém okolí paní Anna
Kmoníčková. Představení v nichž
hrála byla vždy do posledního místa
vyprodána.

V roce 1938 vznikl ve Chvalech
divadelní ochotnický spolek "Há-
lek", který sdružoval aktivní uvědo-
mělé Čechy, kteří si uvědomovali
úlohu českého ochotníka za oku-
pace. Rok 1938 byl nabitý mimo-
řádnými událostmi, k nímž přiná-
ležela částečná mobilizace v květnu,
po ní to byl X. Všesokolský slet,
na kterém cvičenci ukázali celému
světu naši připravenost a odhodlání
bojovat a bránit naši krásnou vlast.
V září byla vyhlášena mobilizace na
obranu republiky, po ní však
vzápětí přišla tragedie Mnichova a
ztráta českého a moravského
pohraničí.

Prvně v roce 1939 se valné hro-
mady Besedy J.KTyl zúčastnil i
starosta obce pan F. Kučera.
V tomto roce stou nastudovanou a

sehranou hrou v historii "Besedy"
se stala "Hanička z podlesí" v režii
F. Šlemra. V následujícím roce bylo
sehráno dalších osm her. Projednán
a doporučen byl návrh na sloučení
Dramatického odboru TJ Sokol
s Besedou J.KTyl.

Valná hromada konaná dne
26.1.1941 soustředění kulturní čin-
nosti v obci do Besedy J.K.Tyl
potvrdila. Současně byl proveden
nábor dalších členů. Nastudováno
bylo 7 her a sehráno celklem 14
představení.

V roce 1942 vzrostl počet členů
na 121, z toho mužů 78, žen 19 a 24
tvořil soubor mladých. Podařilo se
částečně opravit jeviště. Bylo
připomenuto 30. výročí od založení
Kroužku mládenců.

Popularita Besedy J.KTyl rostla
a dostávalo se jí pozvání od jednot
z okolních obcí k pohostinským
vystoupením. Zájezd se uskutečnil
do Zelenče s hrou "Chudí lidé vaří
z vody", do Klánovic s hrou "Měsíc
nad řekou" a do Chval s hrou "Na
Valdštejnské šachtě". Na pozvání
k nám zavítal poté dramatický od-
bor Besedy ze Zelenče, který sehrál
hru "Bohatý chudák" a členové
Hasičského sboru z Klánovic s ope-
retou "Žena jeho snů". Ochotnický
spolek "Hálek" ze Chval se horno-
počernickému obecenstvu předsta-
vil operetkou "Hvězdy nad přívo-
zem". Úroveň studovaných her i
hereckého ztvárnění postav v nich
včetně čistoty a správné výslovnosti
řeči pozvedl v těchto letech
v Besedě režisér a pozdější drama-
turg Bohumil Semerák. Beseda
rovněž oslavila při hře "Měsíc nad
řekou" čtyřicet let ochotnické čin-
nosti Edy Svobody, který od Ústřed-
ní matice divadelních ochotníků
českých obdržel za zásluhy stříbrný
odznak.

Na valné hromadě v r. 1943 byl
zvolen předsedou V. Faltýn a
místopředsedou F. Hruboň.
Nastudováno bylo 14 celovečerních
her, které byly sehrány na 29
představeních. Opět se uskutečnily
zájezdy do Zelenče a do Čelákovic.
Hrálo se v sále restaurace u Hyků.
Sál byl však malý a zejména při
výpravných hrách nekryl příjem ze
vstupného náklady. Získání většího
příjmu ze vstupného zvýšením
počtu návštěvníků bylo řešeno
rozhodnutím o pronájmu ještě
jednoho sálu a to v hotelu
čelikovský ve Svépravicích. Sál byl
sice velký, nebylo zde však jeviště



á tak se zde muselo hrát na podiu
pro hudebníky.

Na soutěži v IX. obvodu ze sedm-
nácti soutěžících spolku získala
Beseda J.K.Tyl prvenství ziskem
62,90 bodů ze 75 možných a
obdržela putovní cenu - sošku Jaro-
slava Vrchlického. Jako soutěžní
byla hrána hra "Boháč a smrt" sou-
borem herců a hereček J. Dorňák.
K. Kuneš, F. Rambousek, A.
Pecínová, A. Řezáčová v režii J.
Urbana.

Stočtyřicátou v pořadí nastudo-
vaných her "Reprezentantka domu"
vyhrála Beseda v roce 1944 postup
do II. třídy Pražského okrsku. Z 212
zúčastněných jednot se umístila na
desátém místě. Hra za režie V.
Faltýna byla sehrána herci: B. Fíč-
ková, G. Kapicová, L. Rambous-
ková, A. Řezáčová, R. Dlabač, F.
Dvořák, K. Kuneš, J. Urban, A.
Volejník a J. Zemanský. Na podzim
tohoto roku byl však okupační mocí

vydán zákaz hráti divadlo.
Profesionální divadla byla uzavřena
a herci byli zařazeni do různých
továren. Jako náhražku za divadlo
začala pořádat "Veřejná osvětová
služba" různá pásma a koncerty.
Ochotnictvo se této nově vzniklé
organizaci vyhýbalo při snaze život
ve spolcích přes zákaz udržet.

Cesta byla nalezena v "malých
formách", což byly recitace
jednotlivců i sborové, nebo výseky
z her prováděné formou zkoušek za
přítomnosti dalších členů. V tomto
roce měla Beseda 97 řádných členů
a 21 přispívajících. V prosinci tohoto
roku byla svolána schůzka s dalšími
spolky: Pěvecký spolek Dvořák,
ochotnický spolek Hálek, Lidové
divadlo a Okrašlovací spolek k
projednám záměru připravit a po
válce postavit v obci kulturní dům
pro spolkovou činnost.

První valná hromada Besedy po
konci války se konala 18.11.1945

v restauraci Na radosti. Předsedou
byl zvolen K. Kuneš, místopřed-
sedou Z. Zadrobílek. Byla vyslech-
nuta zpráva očistné komise, že po
bedlivém prozkoumání činnosti
všech členů Besedy během okupace
nebyl v jejich řadách žádný
kolaborant ani zrádce. Projednáno
bylo i řešení důsledku výpovědi
restauratéra Hyky ze sálu. Novým
domovem Besedy se pravděpodobně
stane hotel Čelikovský, jehož velký
sál slouží za prozatímní kulturní
dům pro spojené tři obce.

Tím končí další významná etapa
našeho ochotnického divadelnictví
v našich obcích. Do úvah o další
činnosti se stále více vtírala
myšlenka sloučení místních
ochotnických spolků ve spolek
jeden. O tom ale až v příštím
pokračování našeho putování
časem.

ing, Hubert Antes, kronikář

Společenská Kronika
V měsíci lednu oslaví svá významná životní výročí jubilanti

92 let
Kmochová Františka 2.1.1905
Komárovská
91 let
Danda Josef 2.1.1906
Lukavecká
Marýzek Josef 18.1.1906
Komárovská
88 let
Slabá Anežka 3.1.1909
Keteňská
86 let
Škorpil Josef 22.1.1911
Jeřická
Pospíšil Josef 23.1.1911
Ve žlíbku
85 let
Syslová Marie 7.1.1912
Třebešovská
Prokopcová Helena 10.1.1912
Slatiňanská

Feldová Marija 10.1.1912
Lipí
84 let
Štočková Jarmila 13.1.1913
Třebešovská
Samešová Blažena 19.1.1913
Komárovská
83 let
Němec Jan 26.1.1914
Jívanská
82 let
Maturová Ludvika 6.1.1915
Jeřická
Baloun Slavomír 15.1.1915
Náchodská
Chroustová Jarmila 26.1.1915
Náchodská
80 let
Pikalová Marie 2.1.1917
Chvalkovická
Kalistová Anna 10.1.1917
Dobšická

Smutný Josef 13.1.1917
Vlásemcká
Tůmová Anna 19.1.1917
Božanovská
Menšík Jaroslav 26.1.1917
Běchorská
75 let
Křivánková Jarmila 4.1.1922
Vojická
Valášková Božena 4.1.1922
Na Staré silnici
Marešová Marie 6.1.1922
Na Svěcence
Zborovská Jarmila 7.1.1922
Náchodská
Tichá Irena 11.1.1922
Krčínská
Hřebíková Karla 22.1.1922
Lhotská
Mlíkovská Miroslava 25.1.1922
Vrchovinská

Při příležitosti jubilejních narozenin Vám přejeme do dalších let pevné zdraví, štěstí a mnoho spokojenosti
ve Vašem osobním životě. Sbor pro občanské záležitosti



KULTURNÍ STŘEDISKO OB
Praha - Horní Počernice

Votuzská 322
tel. 81 92 03 39

22.1.1997
v 19,30 hod.

KRAUSBERRY
Krausberry je blues rocková kapela, která vznikla převážně z muzikantů scházejících se kdysi v legendárním

"Houtyši" v pražské čtvrti Hanspaulka. S čtyřletou pauzou existuje od roku 1986. Od té doby několikrát změnila
obsazení a výrazně přitvrdila. Nyní hraje ve složení: Martin KRAUS - zpěv, Mário CÍSAŘ - kytara, Štěpán
ALBRECHT - kytara, Václav SVOJTKA - kytara, Štěpán SMETÁČEK (Waanastovy vjecy) - bicí, Richard
DVOŘÁK (Žlutý pes) - piano, Jiří KREDBA - basová kytara.

My vám nabízíme "Malou partu Martina Krause", což je akustická verze skupiny Krausberry,
kde bluesové a rockové fláky uslyšíte v zajímavějším komornějším podání akustických nástrojů.
Chcete-li se pobavit vtipnými texty a hudbou, která vás strhne, nenechte si tento koncert ujít.

29.1.1997
v 19?30 hod.

Z DOB DÁVNO
MINULÝCH

Zveme Vás, vážení diváci, na před-
stavení, které se skládá ze tří
historických příběhů zpracovaných na
motivy divadelní hry Olřicha Daňka
"Zdaleka není tak ošklivá, jak se
původně zdálo".

Důvodem, proč jsme upravili pů-
vodní Daňkovu hru, byla naše
představa ztvárnit z dané předlohy hru
konverzačního typu a za pomoci
scénické hudby a divadelních masek
vytvořit kompaktnější divadelní celek,
který by promlouval k divákovi sou-
časným jazykem, nehledal v jed-
notlivých příbězích jen historické
jádro, ale zejména lidskou duši a tak
umocnit základní autorovy myšlenky,
proč tyto příběhy napsal.

Toutou hrou Vás nechceme šokovat,
vtlouci Vám do hlavy nějaký názor ani
za každou cenu rozesmát jalovým
humorem. Chceme divadlem pouze
pohladit a potěšit. Přicházíte-li nebo
sedíte-li již v hledišti, zkuste si přivonět
k našemu představení jako ke květině,
kterou není zapotřebí rozřezat, pitvat,
abychom poznali její kouzlo. Stačí se
pouze dívat očima a srdcem.

Jak se nám to podařilo, to ať posoudí
divák sám. VI. Kůt, režisér

DOMEČEK



KULTURNÍ STŘEDISKO OB
Praha - Horní Počernice

Votuzská 322
tel. 81 92 03 39

Út. 14.1.1997 v 9,00 a 10,30 hod.

JAK SE HONZA NAUČIL BÁT
hraná pohádka ag. Susa

(zadáno pro ZS a MŠ Horní Počernice)

Čt. 23.1.1997 v 9,00 a 10,30 hod.

O PALEČKOVI
loutková pohádka, hraje "Malé divadlo"
(zadáno pro ZŠ a MŠ Horní Počernice)

Kulturní centrum Beseda

KLÁNOVICE

Poděkování
Ředitelka mateřské školy Křo-

vinovo nám. 115 v Praze Horních
Počernicích, srdečně děkuje za pří-
spěvky na nákup hraček pro vá-
noční nadílku v mateřské škole
sponzorům z řad rodičů a soukro-
mých podnikatelů v obci - přátel
školy.

Děkuje: p. ing. Petru Joha-
nidesovi a firmě NOVATO s.r.o., p.
ing. Stanislavu. Čihákovi a firmě
AbaComp s.r.o., p. Luboši Herma-
chovi a firmě Autotransport, p.
Miroslavu Caldovi a firmě MC
Calda, p. Vlastimilu Tvrdíkovi a
firmě Habrinol Děčín s.r.o.

Do nového roku všem přejeme
hodně zdraví, spokojenosti, úspěchů
v podnikání i prostého lidského
štěstí.

Olga Štěpánková
ředitelka MŠ

Pokladna kina otevřena 1 hodinu před začátkem představení.
Předprodej týden dopředu. Vstupenky možno zamluvit na tel. 7881
386. Zamluvené vstupenky nutno vyzvednout 15 minut před
začátkem představení, jinak se rezervace ruší.

8. 1. 18,00 O TŘECH RYTÍŘÍCH, KRÁSNÉ PANÍ
A LNĚNÉ KYTLICI ČE

10. 1. 20,00 FENOMÉN USA
11. 1. 20,00
15. 1.20,00 ŠARLATOVÉ PÍSMENO USA
16. 1.20,00 THE QUEST-SOUBOJ CTI USA
17.1. 20,00 CABLE GUY USA
18.1. 20,00 ROLNIČKY, KAM SE PODÍVÁŠ USA
22.1. 18,00 ZAMILOVANÝ PROFESOR USA
24.1. 20,00 ŘETĚZOVÁ REAKCE USA
25.1. 20,00 OD SOUMRAKU DO ÚSVITU USA
29.1. 20,00 MAXIMÁLNÍ RIZIKO USA
31.1. 20,00 AGENT WC 40 USA

DOMEČEK



Inzerce Inzerce Inzerce

BYTY

Povedu účetnictví vč. DPH,
daní i zpětnou rekonstrukci za celý
rok. Tel. 685 55 30.

Veterinární ordinace opět
funguje. Dovolujeme si oznámit
všem našim klientům, že jsme
konečně zprovoznili naši ordinaci.
Sídlíme v Horních Počernicích
v objektu bývalého státního
statku u výpadovky z Prahy na
Nehvizdy. Parkoviště a vchod pro
klienty je z Náchodské ulice.

Nové tel, číslo;
02/81 92 18 75

Vyměním 3+k.k., lodžie, tel.,
panel, na malém sídlišti v Praze 9 -
Horních Počernicích, v blízkosti
nákup, středisko, školky, školy + les
+ přenechám i garážové stání za 2
malé byty v Praze - nejlépe s
policistou. Tel.: 02/4772846 od 7,30
- 16,30 hod.

Vymění služební 2+k.k. 3
roky používaný v H. Počernicích za
3+1 nebo 3+k.k. v H. Počernicích,
Černém Mostě nebo okrajové části
Prahy. Informace na tel. 81922281
od 16 do 19 hodin.

AUTOŠKOLA
TRIUMF,

VÝCVIK Z MÍSTA BYDLIŠTĚ
pro sk. M, A, B, A+B

kondiční jízdy
H. Počernice, Třebešovská 2255,

tel. 0603 418 333, 81920134
po - pá 8 - 22 hod.

Koupím pianino.
Tel. 81920 268.

DO NOVÉHO ROKU S NOVÝM PENTIEM
AVOCADO PENTIUM 75

. AMD K5-7S, 256kB pipeline burst cache,
8MB RflM, 1200MB HDD, 3,5" FDD, graf. 1MB
PCi, 2s/1p, barevný monitor 14" RDI ProVista,
klávesnic® 104k!., myš Microsoft s podložkou,

UJindoais95, minitower Distinct

25 539,- bez DPH záruka 2 roky

AVOCADO PENTIUM 0 3
AMD K5-13S, 256k8 pipeline burst cache,

16MB RflM, 1200MB HDD, 3,5" FDD, graf. 1MB
PCI, 2s/1p, borevný monitor 14" RDI ProVista,
klávesnice 104kl., myš Microsoft s podložkou,

CD-ROM 8x1, zvuk.karto SoundBI. 1ó Vlbra
UJindows95, minitower Distinct

34 039,- bez DPH

Repose starších počítačů PC • Doplnění konfigurace o multimedia
Ipson LQ100 24jehl.tiskárna A4 lat2 4 598,-
Páska pro €pson LQ100 126,-
€pson LQ570+ 24jehl.tískárna A4 Lat2 . . . 11129,-
Páska pro €pson LQ570 103,-
HP Desklet690C inkoustová tiskárna 9 132,-
Cartridge pro HP DeskJet6xx 751,-
HP LaserJet5l laserová tiskárna 15 006,-
HP LaserJet6P laserová tiskárno 23 328,-
Toner pro HP LaserJet5L 1 655,-

Dodáváme programový systém TROP, který řeší
odbytové o zasilatelské agendy.
Ceny modulů faktury, Dobírky a Předplatné se
pohybují od 7 990,-Kč za jednouživatelskou verzi.
Kompletní ceník a demoverzi zašleme.

Toner pro HP LaserJet4L 1 868,-
CD-ROM Mitsumi FX810T 8xi 3 204,-
Zvuk.karta SoundBlaster16Vibra + FM radio 2 082,-
Diskety Verbatim 3,5" 10ks 140,-
Box no 50 disket 3,5" 84,-
MS Windows 95 CZ upgrade CD . 2 800,-
MS Office 4.2 CZ 3,5" 10 654,
MS Office for Win95 CZ 3,5" 11 824,
WinText602 3.95 3 398,

Aba COMP s.r.o.
Mezilesí 652/100 (naproti MÚ) tel.+fax 685 55 16
193 00 Praha - H. Počernice Po-Pá 9-12 13-17
Ceny neobsahují DPH Q platí od 1.1.1997 do vydání nového ceníku.

ZAMĚSTNÁNÍ
OSTATNÍ..



PROGRES SERVIS

PROGRES SERVIS Praha s. a.
VELKOOBCHOD ELEKTRO

přijme:
- odbytáře (práce na PC, jednání se zákazníky)
- řidiče (ŘP sk. C)
- skladníky, skladnice

Adresa: Ve žlíbku 1800, Praha 9 - Horní Počernice hala č. 10
Informace na te l 74 26 41-9, linka 303, 304 - pí Hodková, p. Tomek

První soukromá Střední odborná škola
zpracování masa a potravin

v Praze 14 - Černý Most II, ul. Gen. Janouška 1008, 198 00

pořádá

DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
dne 15.1.1997 v 17,00 hodin

- studium potravinářských a hotelových oborů
a) zpracování masa a konzervárenství (číslo oboru 29996/02)
b) zpracování potravin (číslo oboru 29996/01)
c) provoz stravování (číslo oboru 63-99-6/94)

- čtyřleté studium pro absolventy 9. tříd ZŠ a dvouleté studium pro absolventy SOU

Informace na tel.: 02/81 91 21 65

AUTOŠKOLA F E R D A
Poskytujeme: - výcvik pro získání řidičského oprávnění skupin

M, A, B, A+B
- kondiční jízdy
- školení řidičů

90-procentní úspěšnost hovoří o kvalitě výcviku
Máme nová vozidla a nové učitele.

U nás se naučíte jezdit.
Informace:

I. tel./zázn.: 81922454, po 19. hodině, nebo nechte vzkaz na záznamníku
mobil 0603 410 116

II. v učebně na adrese: Náchodská 178 (pod kinem),
každé pondělí a středu, 16 - 18 hodin.



3. pátek
4. sobota

6. pondělí
7. úterý

10. pátek
11. sobota
12. neděle

13. pondělí
14. úterý

17. pátek
18. sobota
19. neděle

20. pondělí
21. úterý

24. pátek
25. sobota
26. neděle

Schůzka s cizincem
USA - premiéra červen 1996 - detektivka, rande většinou končí sexem

mládeži do 15 let nepřístupné

Spiklenci slasti
ČR- lehce erotický film

mládeži do 15 let nepřístupné

Dračí srdce
USA - premiéra 28.11.1996 - dobrodužný a romantický příběh z 10. století

mládeži přístupné

Šeptej
ČR + F + B - úsměvný pohled na život mládeže

Řetězová reakce
USA - premiéra 7.11.1996 - špionážní film (Kean Reeves)

Babe
USA - malé prasátko na daleké cestě - rodinná komedie

mládeži přístupné

mládeži přístupné

mládeži přístupné

Maximální riziko
USA - premiéra 26.12.1996 - nelítostný souboj mezi FBI a ruskou mafií

pro mládež do 12 let nevhodné
27. pondělí
28. úterý

Flirtování s katastrofou
USA - premiéra 5.12.1996 - komedie o sexu, lásce a jiných nehodách

pro mládeži do 12 let nevhodné
31. pátek
1.2. sobota, 2.2. neděle

Rolničky kam se podíváš
USA - premiéra 12.12.1996 - komedie s Arnoldem Schwarzeneggerem

mládeži přístupné

Změna programu vyhrazena
Promítáme ve všední dny od 20 hod.,

v neděli od 17,30 a 20 hod.
Předprodej vstupenek v úterý a v pátek od 19 hod.,

tel. 685 60 50

Vydává Osvětová beseda městské části Praha - Horní Počernice. Redakce a inzerce OB, Votuzská 322,
tel.81920339. Registrace povolena Magistrátem Hl. města Prahy pod číslem MP3/94. Sazba a tisk PRINTEA,
Praha 9 - Horní Počernice, Náchodská 754. Předplatné lze objednat na adrese redakce, tel. 81 92 03 39.

KINO OKO
LEDEN 1996


